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PETYCJA 

Działając w trybie Ustawy o petycjach z dnia 11 lipca 2014 roku (tj. Dz. U. 2018 poz. 
870) przekładam postulat w zakresie ratownictwa medycznego.  

 

W przypadku braku wolnego ZRM wysyłana jest straż pożarna np. SLRt lub GBA jako 
izolowane zdarzenie medyczne, gdzie są ratownicy lub ratownicy medyczni.  

 

Dlatego postuluje by chociaż jedna jednostka w stolicy gminy, która jest w KSRG miała 
karetkę pożarniczą czyli Rmed jako pojazd strażacki ratownictwa medycznego wysyłany do 
izolowanych zdarzeń medycznych, wsparcie do wypadków bez potrzeby dysponowania do 
izolowanych zdarzeń medycznych SLRt i GBA lub GCBA itd. z powodu braku wolnej karetki 
zespołu ratownictwa medycznego.  

 


